
 

Skolebestyrelsesmøde Blovstrød Skole d. 15-11-21 kl. 17.30 til 20.00  

Mødet afholdes på kontoret 

Til stede: Mia Finnemann Schultz (MF), Rikke Hansen (RK), Rune Rasmussen (RR), Eva Vermehren 

(EV), Anna Recinella (AR), Ellen Pauner (EP) elevråd, Bertram Bischoff (BF) elevråd, Janne Karpf 

(Skype) (JK), Mette Sand (MS) 

Afbud: Charlotte Aspeheim Schmidt (CS), Flemming Mortensen (FM), Anders BangPetersen (AB), 

Thomas Kjeldsen (TK), Anthony Verniere (AV),  

Dagsorden:  

Tid Punkter Forberedelse 

17.30-
17.35 

 Godkendelse af dagsorden og referat.  
 

Dagsorden og referat godkendt 

17.35- 
18.00 

Kostpolitik 

Elevrepræsentanterne indleder med et oplæg om 
arbejdet i elevrådet indtil nu – hvilke fokuspunkter har de 
haft oppe i drøftelserne indtil nu.  
Vi drøfter behov og de overordnede linjer i en kostpolitik 
for Blovstrød Skole og nedsætter et udvalg til 
udarbejdelse af et udkast. 
 
EP og BF fremlagde elevrådet ønsker: Stort ønske om, at 
”Bixen” genopstår. Hvis man fx har glemt madpakke, er 
det bedre at kunne købe et godt måltid i ”Bixen” end at gå 
i Netto.  
Gerne med én varm ret, der kan forudbestilles på AULA. 
Betaling med klippekort (Fx 5 kr. pr klip). 
Måske kunne Blovstrød Bageren levere mad? 
 
Drøftelse: 
XX-politik – overvejelser: 
Formål: Hvorfor vil vi det her? 

- Alle børn har mulighed for måltid 
- Læringsparate, i stedet for uro 

Et varmt frokostmåltid 
- Også et forældreønske 
- En mikroovn? 
- Ordning, der kan bæres af et firma og/eller en 

årgang 
- Et supplement 

Hvad er ok at spise- og drikke på skolen 
- Herunder energidrikke 
- Allergier m.m. 
- Kan man præge butiksindretningen? 

Tid til at spise 
Fællesskabet i at gå i netto 



 
Se hjemmesiden www.altomkost.dk 
Udvalg nedsat bestående af JK og AR/MS.  
 
Udvalget melder tilbage på arbejdsdagen i januar 2022 – 
både i forhold til muligheder og politikken. 
 
AR/MS undersøger mulighederne (Agnes, Blovstrød 
Bageren, Henriettes køkken …) 

 18.00 – 
18.30 

Lidt at spise  

18.30-
18.55 

Meddelelser fra elever, medarbejdere, 
ledelse, formand (15 min) 
Nyt om Blovstrød som Børne- og 
Læringsby (10 min) 

Ledelsen:  

Vi har haft indskrivningsmøde for kommende 0. klasser– 

der er pt.44 elever, der er skrevet ind – potentielt er der 68 

elever (Sidste frist 26. november). 

 

Der lægges sag op på næste BSU vedr. procesplan for 

udbygning af  Blovstrød Skole samt pædagogiske 

grundlag herfor. Udbygningen forventes færdig april 

2024.  

På skolebestyrelsesmøde i december orienterer Morten 

Bøgelund om proces for byggeri mm. 

Der er ansat en ny lærer, Anne, i stedet for VP, der går på 

efterløn. Anne har bl.a. erfaring med at undervise i dansk, 

håndarbejde, to-sprogs didaktik, specialundervisning. Tysk 

dækkes på anden vis. 

Vi har slået en pædagogstilling op på 26 timer grundet 

øget børnetal. Vi har fået gode ansøgninger ind. 

Vi forventer, at udeområdet kan indvies i december 21. 

Medarbejder: 

Debat med politikerne om skolen arrangeret af DLF. 

Meget fint arrangement med god dialog. EV og AB deltog. 

Elever: 

Ønske om flere koldvandshaner 

Formand: 

Trafik og sikker skolevej skal på et kommende 

skolebestyrelsesmøde evt i december 21. 

18.55 -
19.15 Motionsdag – nu med sponsor 

En uddybende og perspektiverende drøftelse om 
sponsorinitiativet fra Red Barnet på skolernes 
motionsdag. Skolen indleder. Se mere her: 
https://redbarnet.dk/skole/events/venskabsloebet/  

http://www.altomkost.dk/
https://redbarnet.dk/skole/events/venskabsloebet/


 
For at skabe en rød tråd mellem FN verdensugen til 
motionsdagen, blev der løbet for en sag: Børn i nød – Red 
Barnet. 
Det kan være en udfordring, at man som skole støtter én 
bestemt forening, og at eleverne bliver sponsoreret med 
forskellige beløb. 
Selve løbet gik rigtig godt. Vi løb rundt om skolen – de 
store hjalp og heppede på de små. 
Allerede eksisterende princip for sponsorater udbygges 
med en del om skolens evt sponsorater. 
Hvis det handler om enkelte klasser kan læreren selv 
beslutte det i samråd med kontaktforældrene. 
 

19.15 – 
19.35 

Alternativ til elevplaner i skoleåret 
21/22 

Skolen indleder med oplæg om tanker om alternativet. 
Uddybende og perspektiverende drøftelse. 
 
På skoleniveau kan man vælge ikke at lave elevplaner i år 
(Frihedsgrad).  
Ledelsen og lærerne ønsker den tætte mundtlige dialog 
frem for en skriftlig status.  
Ledelsen og lærerne oplever også, at forældrene melder 
tilbage, at de ikke har læst elevplanerne. 
Derfor har skolen valgt at erstatte elevplanen med en 
skole/hjemsamtale. 
 
Perspektiverende dialog: Der skal være fokus på elevernes 
trivsel - fagligt, socialt og individuelt – hvordan skal dette 
komme frem (Agenda, indhold, form, elev præsentation, 
eleven med eller ej …)?  
 
Elevplanen afløses af en meddelelsesbog fra skoleåret 
22/23. 
 

19.35 – 
19.45 

Høringssvar vedrørende 
kvalitetsrapport  

Kvalitetsrapporten udarbejdes alternativt denne gang 
som følge af Undervisningsministeriets udmeldte fire 
frihedsgrader. Derfor har det politiske udvalg i kommunen 
drøftet form og indhold og er landet på en ramme for 
kvalitetsrapporten. 
Børn- og Skole Udvalget ønsker, at denne ramme sendes i 
høring i skolebestyrelserne, og at sagen genoptages med 
høringssvar forud for endelig beslutning. Udvalget ønsker 
at få en tilbagemelding fra hver enkelt skolebestyrelse 
om, hvilke 3-5 indikatorer der er de væsentligste for at 
drive og udvikle skolen. 
Vi skal forholde os til rammen og til de 3-5 vigtigste 
indikatorer. Se rammen i dette link eller nederst i denne 
dagsorden:  
https://www.alleroed.dk/politik/dagsordener-og-
referater/udvalg/dagsorden?agendaid=18eb227b-c277-
4826-a97f-498750ae8a6e&searchText=  

https://www.alleroed.dk/politik/dagsordener-og-referater/udvalg/dagsorden?agendaid=18eb227b-c277-4826-a97f-498750ae8a6e&searchText
https://www.alleroed.dk/politik/dagsordener-og-referater/udvalg/dagsorden?agendaid=18eb227b-c277-4826-a97f-498750ae8a6e&searchText
https://www.alleroed.dk/politik/dagsordener-og-referater/udvalg/dagsorden?agendaid=18eb227b-c277-4826-a97f-498750ae8a6e&searchText


og læs også vores høringssvar fra 23. januar 2020, hvor vi 
allerede er inde på noget relevant. 
 
Fra 22/23 skal der ikke laves kvalitetsrapport, i stedet skal 
der afholdes kvalitetssamtale med skolens leder. 
 
Vi er enige i de fokuspunkter, BSU har besluttet. 
Vi peger på følgende indikatorer: 

- Overgang fra dagtilbud til skole 
- Skolens økonomi: Kan skolen drifte et skoleår, der 

strækker sig hen over flere budgetår? Ændres 
skolens budget sig efter en politisk budgetproces i 
efteråret?  

- Elevinddragelse 
- Trivsel 
- Faglighed  

Se høringssvar fra 23. januar 2020 
MF skriver et udkast og sender det rundt.  
Sendes senest d. 13. december til BSU. 

 

19.45- 
19.55 

Korte punkter: 
Kontaktforældremøde ny dato 
 
 
Endelig godkendelse af princip: 
”Skolens arbejde med elevernes 
udvikling i skolens faglige og sociale 
fællesskaber” 

Forslag om at lægge kontaktforældremødet efter 
arbejdsdagen 14. januar og lægge det lille forældre-
åbningsarrangement af udearealer herefter. 
 
Vi foreslår, at kontaktforældremødet afholdes enten d. 27. 
januar, alternativt d. 3. februar 2022.  
MF sender forespørgsels ud på AULA til skolebestyrelsen. 
 
Princippet er bearbejdet efter sidste mødes drøftelse (se 
vedhæftede bilag). 
Princippet er justeret færdigt. Sendes ud til endelig 
vedtagelse i skolebestyrelsen på AULA. 

19.55 – 
20.00 

 

Evt. 
 

Sikker skolevej: Tunnel under Kongevejen 

 

Punkter til kommende møder:  

- Sikker skolevej (Tunnel, skolepatrulje m.m.). Info til forældre/kontaktforældre. 

 


